

吉林艺术学院（JILIN UNIVERSITY OF THE ARTS）是东北地区唯一一所综合性高等艺术院校。1946 年建校，2003 年成立设计学院陶艺工作室，2007 年成立“现代工艺国际工作站”并开始组织、承办一年一度的“长春国际陶艺交流会”，引起国内外业界的高度关注。工作站先后组织策划承办了 2007——2012 年间的国际陶艺交流活动。2012 年国际陶艺交流会获得年度“中国十大优秀特色展会”殊荣。2015 年“联合国教科文组织国际陶艺学会（IAC）”鉴于吉林艺术学院在陶艺领域所做的突出贡献，特邀成为国内团体会员。2013——2019 年间多次主办了“国家艺术基金项目”、国际陶瓷艺术工作坊互动交流课、国际玻璃艺术工作坊交流周等活动。工作站现由陶艺工作室、玻璃工作室、金属工作室三部分组成。工作站是东北地区最主要的陶瓷艺术、玻璃艺术、金属艺术学术交流的场所，是一个具有世界水准的综合创作的国际工作站。

Jilin College Of Arts is the only comprehensive higher art college in northeast China. The school was founded in 1946, the ceramic art studio of the School of Design was established in 2003, and the "Modern Craft International Workstation" was established in 2007, and the annual "Changchun International Ceramic Art Exchange Meeting" was organized and undertook, which attracted great attention from the domestic and foreign industries. The workstation has organized and planned the international ceramic art exchange activities from 2007 to 2012. In 2012, the International Ceramic Art Exchange Conference won the annual "Top 10 Outstanding Characteristic Exhibition in China" award. In 2015, in view of the outstanding contributions made by Jilin College Of Arts in the field of ceramics, The International Ceramic Society (IAC) of UNESCO has been invited to become a member of the domestic group. From 2013 to 2019, it has held many activities such as "National Art Fund Project", International Ceramic Art Interactive Exchange Workshop and International Glass Art Workshop Exchange Week. The workstation is composed of ceramic art studio, glass studio and metal studio. The workstation is the most important place for academic exchange of ceramic art, glass art and metal art in northeast China. It is also an international workstation with world level comprehensive creation.